
ПРОТОКОЛ 
№ 3 

 
Днес 02.02.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  

 
На заседанието присъстваха: 

Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  
1. Алекс Женев Илиев 

2. Владислав Златков Бакалов  
3. Генадий Христов Атанасов 

4. Евгений Станимиров Йосифов 
5. Станислав Юлиев Георгиев 

6. Юлиян Белчев Станев 
7. Юлиян Каменов Губатов 

 От заседанието отсъстваха: Димо Иванов Димов 
 Симеон Юлиянов Тодоров   

 
Присъстваха още: Кристиан Димитров - директор на дирекция „Спорт", 

Георги Георгиев – представител и треньор на шахматен клуб – Варна, 

Красимир Николов – спортен журналист в Б1Б.ТВ, Надежда Парушева – 
организатор на плувния маратон „Галата – Варна“, Иван Иванов – заместник – 

председател на обединени спортни клубове „ЖСК – Спартак“, Павел Раличков - 
общински съветник, Светослав Йорданов – общински съветник, Мартин Златев 

– общински съветник. 

Председателят на Комисията даде думата на представители на спортните 
клубовете, които да представят своята дейност, проблеми и искания пред 
членовете на Комисията.  

 
Думата взе г-н Георги Георгиев – представител и треньор на шахматен 

клуб – Варна, който представи успехите на този спорт, както и проблемите, 
които се срещат в тази дейност. 

 
Председателят на Комисията даде думата на представители на родители 

на деца в неравностойно положение, които да поставят проблемите си свързани 
с плувните басейни във Варна.  

  
След приключване на разискванията Председателят на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ подложи на гласуване следния 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Разглеждане на предложение от г-н Руслан Грозданов – представител на 

варненска лекоатлетическа общност с рег. № РД24001439ВН/17.01.2024 г., 
относно предложение за закупуване на електронно измервателна уредба. 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


2. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 
РД24001856ВН/22.01.2024 г., относно спешен ремонт на спортните зали и бази 

на Варна. 
3. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД24001861ВН/22.01.2024 г., относно осигуряване на средства за 

международни турнири и семинари, организирани от Община Варна.  
4. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД24001863ВН/22.01.2024 г., относно проектиране и изработване на КСС на 
МСК Дръзки в кв. Аспарухово и МСК БУДОКАН в кв. Възраждане. 

5. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 
РД24001853ВН/22.01.2024 г., относно довършаване на спортна зала за 

бадминтон в кв. Младост. 
6. Разни. 

6.1. Писмо от Ерик Калртон – директор на Б1Б.ТВ с рег. № 
РД24003053ВН/31.01.2024 г., относно телевизионен инвестиционен проект. 

 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

ПЪРВА ТОЧКА 
 

 Разглеждане на предложение от г-н Руслан Грозданов – представител на 
варненска лекоатлетическа общност с рег. № РД24001439ВН/17.01.2024 г., 

относно предложение за закупуване на електронно измервателна уредба. 
 

Председателя на Комисията обясни, че г-н Руслан Грозданов не може да 
присъства на заседанието, тъй като е на европейско първенство в София. В тази 

връзка Георги Георгиев запозна членовете на Комисията с обръщението на г-н 
Грозданов, като го изчете. 

 
След кратки разисквания Генадий Атанасов предложи Комисията да даде 

положително становище и да бъдат заложени средства в общинския бюджет за 

закупуване на електронно измервателна уредба, която да бъде предоставена 
като собственост на ОП „Спорт“, като уточни че необходимите средства ще 

бъдат определени на база пазарни консултации. 
 

Председателят на Комисията подложи на гласуване:  
„ПК „Младежки дейности и спорт“ дава положително становище за 

предвиждане на средства в бюджета на община Варна за закупуване на 
измервателна уредба, като същата бъде предоставена на клубовете, които 

имат нужда от нея тренировки и състезания. Предложението се изпраща към 
ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение.“    

 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

 



ВТОРА ТОЧКА 
 

Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД24001856ВН/22.01.2024 г., относно спешен ремонт на спортните зали и бази 
на Варна. 

 
След проведени дебати, Председателят на Комисията подложи на 

гласуване:  
„ПК „Младежки дейности и спорт“ дава положително становище за 

отпускане на средствата по точките посочени в т. 2 за извършване на 
ремонти на посочени обекти в общинската спортна база. Ремонтите да се 

извършват на спортната инфраструктура.“ 
 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

Г-н Георгиев уточни, че предложението ще бъде препратено към ПК 

„Финанси и бюджет“. 

ТРЕТА ТОЧКА 
 

 Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 
РД24001861ВН/22.01.2024 г., относно осигуряване на средства за 
международни турнири и семинари, организирани от Община Варна.  

 
Генадий Атанасов заяви, че в така направеното предложение не е записано 

от къде да бъдат осигурени исканите средства и попита на база на какво се 
стига до тези конкретни суми в предложението. В тази връзка той предложи 

Комисията да даде положително становище да се отделят  10 000 000 лв., които 
да бъдат осигурени от бюджета на община Варна.  

 
Председателя на Комисията подложи на гласуване предложението на г-н 

Генадий Атанасов.  
 

Резултати от гласуването: за - 3; против - 0; въздържали се - 5, 

предложението не се приема. 

Председателят на Комисията подложи на гласуване: 
„ПК „Младежки дейности и спорт“ дава положително становище за 

отпускане на средства в размер на 1 000 000 лв. за международни турнири, 
семинари, разменени гостувания организирани от община Варна, дирекция 
„Спорт“. 

 

Резултати от гласуването: за - 5; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

 



Генадий Атанасов поиска прегласуване на предложението. Председателя 

на Комисията обяви режим на прегласуване.  

 Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 
 

Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 
РД24001863ВН/22.01.2024 г., относно проектиране и изработване на КСС на 

МСК Дръзки в кв. Аспарухово и МСК БУДОКАН в кв. Възраждане. 
 

След кратки разисквания Председателя на Комисията подложи на 
гласуване горецитираното предложение. 

 

Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 2, 
предложението се приема. 

 
ПЕТА ТОЧКА 

 

Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД24001853ВН/22.01.2024 г., относно довършаване на спортна зала за 
бадминтон в кв. Младост. 

 

На зададени въпроси от членовете на Комисията относно източниците, от 
които ще се осигурят средства, Георги Георгиев предложи средствата да бъдат 

осигурени от постъпления от продажба на общинските нефинансови активи 
/функция 6/ и концесионните плащания и наеми на морските плажове.“ 

 
След приключване на дебатите, Председателят на Комисията подложи на 

гласуване предложението по т. 5 от дневния ред. 
 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

ШЕСТА ТОЧКА 
 

Разглеждане на писмо от Ерик Калртон – директор на Б1Б.ТВ с рег. № 

РД24003053ВН/31.01.2024 г., относно телевизионен инвестиционен проект. 
 

Красимир Николов – спортен журналист запозна членовете на Комисията с 
постъпилото искане.  

 
На зададени въпроси от членовете на Комисията относно източниците на 

финансиране, Георги Георгиев посочи Инвестиционна програма за общинските 
проекти на стойност 100 000 000 лв.     

 



 След приключване на дебатите, Председателят на Комисията подложи на 
гласуване горецитираното писмо. 

 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 0, 
предложението се приема. 

 
Председателят на комисията даде думата на присъстващите за разискване 

на теми от различен характер и дискусия с присъстващи граждани.  
 

 
Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 

председателят на комисията. 
 
 

Край на заседанието: 17:00 ч. 
 

 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 
ПК „МДС“:      

                          
                          

________П__________                                              ________П_______________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                 /Мария ДОМУСЧИЕВА/ 


